
          

TECHNISCHE VRAAG 

Indiener: H.J.A. (Rick) Hulshof, GroenLinks

Datum indiening vraag: 07-04-2020

Datum verzending antwoord:

Commissievergadering van: 08-04-2020

raadsvergadering van: 

Formulering: 

Naar aanleiding van agendapunt 8 (stimulering sanering asbestdaken) van de Commissie Ruimte d.d. 
08-04-2020, heeft de GroenLinks fractie de volgende technische vraag:

Onder argumentatie 1.1. en in de toelichting bij het raadsvoorstel wordt er gesproken van circa 580 
gebouwen van de in totaal circa 6050 gebouwen, in de periode 2017-2019 gedeeltelijk of geheel zijn 
gesaneerd.

Vraag: 

Kunt u aangeven om hoeveel vierkante meter gesaneerde asbest het in totaal gaat bij deze circa 580 
gebouwen?

Antwoord:

Toelichting:
1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. Ze zijn niet 

bedoeld voor een politiek antwoord.
2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over feiten en de 

uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord 
zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.


